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Zapisnik  26. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice 
održane dana 14. prosinca 2023. 

 u 18,00 sati 
    
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
IVAN ANTIĆ, GRACIAN ČOP, IGOR IVANČIĆ, BRANKO KLEKOVIĆ, IVAN SMOJVER, 
VEDRAN ANTIĆ, VESNA CAR SAMSA, ZDRAVKO PERNAR, KARLA KNEŽEVIĆ, DALIBOR 
LATIN, DAMIR LJUBANOVIĆ, DINA DOMIJAN, VIKTOR JURIĆ, GORDAN RAGUŽ. 
 

SJEDNICI SU NAZOČNI : 
 
Gradonačelnik Grada Crikvenice Damir Rukavina, zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 
Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu 
Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za financije Jasna Perhat,  pročelnica Upravnog 
odjela za investicije, prostorno uređenje i imovinu Vjekoslava Glavan, pročelnik Upravnog odjela 
za komunalni sustav i zaštitu okoliša Mario Zubčić, Marijana Biondić – direktorica TZ Crikvenica, 
Deniss Beganović predstavnik Bošnjačke manjine u Crikvenici, Desirre Pečaver – ravnateljica 
Osnovne škole Zvonka Cara, Daliborka Todorović – ravnateljica Osnovne škole Vladimira 
Nazora Crikvenica, direktor EKO Murvice Mario Jelčić, direktor VIO Žrnovnica Igor Uremović, 
zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, ravnateljica Javne ustanove knjižnice i 
čitaonice Irena Krmpotić, Martina Magaš - ravnateljica Dječji vrtić Radost Crikvenica, ravnateljica 
Ustanove u kulturi dr. Ivan Kostrenčić  Andrea Car Avdagić, Edita Kalanj – ravnateljica Centra 
za pomoć u kući,  Dubravka Pobor - stručna referentica za pripremu sjednica gradskog vijeća i 
kolegij gradonačelnika.Sjednici je nazočio Aleksandar Antić – predsjednik Mjesnog odbora 
Selce.      
 
AKTUALNI SAT 
 
 
Dalibor Latin postavio je pitanje da li se dom u Jadranovu planira grijati obzirom na aktivnosti 
udruga u istom. Zamjenica gradonačelnika odgovara da dom čeka sredstva za energetsku 
obnovu, međutim dok se to dogodi postaviti će se 4 klime kako bi se rad udruga nesmetano 
mogao odvijati u zimskim mjesecima. 
 
Vedran Antić postavlja pitanje što je sa rješenjima za plaže na predjelu Crni mol -Omorika i 
pojas od Hotela Kaštel prema Selcima. Drugo je pitanje vezano za parkirališta koja su u lošem 
stanju, treba asfaltirati određene dijelove i popraviti nastale rupe. Već se je u mnogim gradovima 
prišlo širenju parkirnih mjesta na postojećim parkiralištima pa ga zanima da li naš Grad ima tu 
namjeru. Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da je Grad naručio više idejnih rješenja za 
plaže na predjelu od Kaštela do Selaca. Dokumentacija za idejna rješenja je dosta kompleksna, 
a procedura dugotrajna, Poseban je dio od Crnog mola do Omorike a posebno je predio ispod 
hotela Riviere. Direktor EKO Murvice Mario Jelčić odgovara da će se popravci na parkiralištima 
vršiti odmah početkom godine, a na parkiralištu Petak se planira novo obilježavanje parkirnih 
mjesta a u skladu sa novim standardima vozila. 
 
Branko Kleković postavlja četiri pitanja: pitanje reagiranja na komunalne intervencije kao 
popravci i asfaltiranje rupa na kolniku i pločniku, rezanje raslinja i sl. Drugo se pitanje odnosi na 
nove zakonske odredbe po pitanju ustrojstva VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol, odnosno da li 
smo se uskladili s novim zakonskim obredbama kojim je uvedeno jednostrano upravljanje 
poduzeće. Postavlja pitanje što se misli poduzeti sa javnom rasvjetom na AD Turresu. Četvrto 
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je pitanje da li je objelodanjeno službeno koliko imamo stanovnika i da li je to ispod 10 000 . 
Pročelnik Mario Zubčić odgovara da nam kod popravaka vrijeme nije naklono pa je i otežano 
planirati saniranje. Intervencije po pitanju komunalnog redarstva će se poboljšati jer je raspisan 
natječaj za još jednog komunalnog redara. Kod rasvjete AD Turres može se govoriti o novoj 
investiciji koja mora biti uvrštena u proračun, a svakako to može na intervenciju Mjesnog odbora. 
Samo održavanje može se riješiti u hodu. Direktor Igor Uremović odgovara da je VIO Žrnovnica 
Crikvenica Vinodol upisan kao takav u registar 2005. godine. U posljednjih pola godine mjenjali 
su se zakonski propisi, međutim mi smo neke stvari preduhitrili i riješili još 2019. godine. 
Najvažnije je da mi kao društvo ostajemo samostalno i nismo pripojeni Rijeci i da sva tri 
suvlasnika konzumiraju svoja prava. Donijete su četiri nove uredbe koje se odnose na 
sistematizaciju. Nije više dvočlana uprava već je sada glavni direktor i zamjenik direktora te 
deset članova uprave. Pročelnica Jasminka Citković obrazlaže da je na stranicama Zavoda za 
statistiku objavljeno da Crikvenica ima ispod 10 000 stanovnika. Još određene upute od 
nadležnih ministarstava nismo dobili. 
 
Igor Ivančić postavlja pitanje da li će se na raskršću  kod groblja i ulaza u  Kotorsku ulicu otok 
staviti u prvobitno stanje kao i saobraćajni znak koji je i prije bio i označava jednosmjernu ulicu. 
Drugo je pitanje da li se radi kakvo projektno rješenje za dio šetališta na dionici Miramare Crni 
mol. Pročelnik Mario Zubčić odgovara da će se znak postaviti a za otočić naglašava da je vraćen 
u istim gabaritima. Pročelnica Vjekoslava Glavan naglašava da je potez Miramare Crni mol 
uključen u strategiju zeleno urbane obnove. Moramo pripremati projekt i prateću dokumentaciju 
da bi bili spremni kada natječaj bude raspisan. 
 
Gordan Raguž upozorava na problem prljavih terasa čiji zakupci zimi ne rade pa pita da li te 
površine  čisti Murvica. Drugo je pitanje površina na gradskom parkiralištu kod robne kuće na 
izlaznoj rampi. Manja površina pokrivena zemljom i neuređena. Nasuprot iste je tlakavac koji 
nakon agomeracije nije vraćen na mjesto već godinu dana. Direktor Mario Jelčić odgovara da 
će uređenje ove površine riješiti sa pročelnikom Zubčićem. Terase na kojima postoje ugovorne 
obveze Murvica nije dužna čistiti. 
 
Zdravko Pernar navodi da prekopi na području Grada nakon radova aglomeracije nisu stavljeni 
u prvobitno stanje i navodi lokacije. Predsjednica Gradskog vijeća dodaje da stepenice u Ulici 
Franje Cara još nisu riješene. Igor Uremović odgovara da prekopi nisu svi od radova 
aglomeracije. Imamo problem sa izvođačima a naročito sa asfaltiranjem. Raspravljamo i 
razmišljamo i o raskidu ugovora. 
 
 

D n e v n i   r e d  
 
1. Verifikacija Zapisnika 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice, 

2.1. Prijedlog Proračuna Grada Crikvenice za 2024. godinu  

2.2. Prijedlog Proračuna Grada Crikvenice za 2024. godinu s projekcijama za 

2025. i 2026. godinu  - Opći i Posebni dio 

2.3. Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Grada Crikvenice za 2024. 

godinu 

2.4. Prijedlog Proračuna Grada Crikvenice za 2024. godinu s projekcijama za 

2025. i 2026 .godinu – obrazloženja financijskih planova proračunskih 

korisnika i upravnih odjela i obrazloženje općeg i posebnog dijela 

konsolidiranog proračuna. 

2.5. Prijedlog Programa utroška spomeničke rente za 2024. godinu 
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2.6. Prijedlog Programa utroška dijela turističke pristojbe namijenjene 

poboljšanju boravka turista na području Grada Crikvenice za 2024. godini 

2.7. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za Grad Crikvenicu za 2024. 

godinu 

2.8. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za Grad 

Crikvenicu za  2024. godinu 

2.9. Prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2024. godinu 

2.10. Prijedlog Programa gradnje  objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2024. godinu 

2.11. Programa gradnje  objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu 

 
3. Prijedlog odluke o porezima Grada Crikvenice  

4. Prijedlog odluke o paušalnom porezu za djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u turizmu za 

Grad Crikvenicu  

5. Prijedlog odluke o privremenoj zabrani i ograničenju građevinskih radova za 2024. godinu  

6. Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja „Sopaljska I-1“  

7. Prijedlog Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Jadranovo centar  

 

 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika 25. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Crikvenice 
 

Z A K L J U Č A K 

Verificira se Zapisnik 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice 

 

 

TOČKA 2. Prijedlog Proračuna Grada Crikvenice za 2024. godinu  

 

Prijedlog proračuna obrazložio je gradonačelnik. 

U raspravi je sudjelovala Dina Domijan i pročelnica Jasna Perhat. 

Jasna Pehat naglasila je da je gradonačelnik dao amandman na Prijedlog proračuna koji je 

postao sastavni dio Prijedloga a koji je vijećnicima pravovremeno dostavljen. 

Predsjednica Gradskog vijeća upoznala je nazočne sa amandmanima podnijetim od strane 

Kluba vijećnika SDP PGS, i amandmanima Kluba vijećnika  Trećeg bloka. 

/tekst amandmana  gradonačelnika, Kluba vijećnika SDP PGS i Kluba vijećnika trećeg bloka  

KLASA:400-02/2301/04 prileže Zapisniku i čine njegov sastavni dio/ 

 

U ime predlagača Jasna Perhat obrazložila je neprihvaćanje amandmana Kluba vijećnika SDP 

PGS od 1 – 10, kao i prihvaćanje amandmana Kluba vijećnika Trećeg bloka od 1 – 3. 
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Vijećnici Kluba vijećnika SDP PGS prihvatili su obrazloženje po amandmanima i izjasnili se da 

ne treba glasovati o istima. Amandmani Kluba vijećnika Trećeg bloka postali su sastavni dio 

Prijedloga proračuna. 

 

Prišlo se je glasovanju. 

 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
4 glasa PROTIV 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Proračun Grada Crikvenice za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu  - Opći 

i Posebni dio 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
4 glasa PROTIV 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Odluku o izvršavanju proračuna Grada Crikvenice za 2024. godinu 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
4 glasa PROTIV 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Proračun Grada Crikvenice za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026 .godinu – 

obrazloženja financijskih planova proračunskih korisnika i upravnih odjela i 

obrazloženje općeg i posebnog dijela konsolidiranog proračuna 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
4 glasa PROTIV 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Program utroška spomeničke rente za 2024. godinu 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
4 glasa PROTIV 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Program utroška dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju boravka turista na 
području Grada Crikvenice za 2024. godini 
 
Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
4 glasa PROTIV 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Program javnih potreba u kulturi za Grad Crikvenicu za 2024. godinu 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
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0 SUZDRŽANIH glasova 
4 glasa PROTIV 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Program javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za Grad Crikvenicu za  2024. godinu 

 
 
Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
4 glasa PROTIV 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
4 glasa PROTIV 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Program gradnje  objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
4 glasa PROTIV 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Program gradnje  objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

 

 

TOČKA 3. Prijedlog odluke o porezima Grada Crikvenice  
 

Prijedlog odluke obrazložila je pročelnica Jasna Perhat. 

U raspravi su sudjelovali Dina Domijan, Branko Kleković i zamjenica gradonačelnika. 

Na Prijedlog odluke Klub vijećnika SDP PGS dao je amandman. 

Odredbe predložene odluke za koje se predlažu amandmani glase: 
II. VRSTE POREZA 
Lokalni porezi jesu: 
1. porez na potrošnju, 
2. porez na kuće za odmor. 
III. POREZ NA POTROŠNJU 
Članak 2. 
Utvrđuje se visina stope poreza na potrošnju od 3%. 
IV. PRIJENOS OVLASTI I NADLEŽNO POREZNO TIJELO 
Članak 4. 
Poslovi utvrđivanja, evidentiranja, nadzora, naplate i ovrhe poreza na potrošnju i poreza na 
kuće za odmor povjeravaju se Ministarstvu financija, Poreznoj upravi. 
AMANDMANI 

U glavi II. Vrste poreza točka 1. porez na potrošnju – briše se 
U glavi II. točka 2. postaje točka 1. 
Iza glave II. dodaje se tekst Članak 2. 
Glava III. Porez na potrošnju – briše se 
Članak 2. – briše se 
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U glavi IV. Članak 4. stavak 1. brišu se riječi „poreza na potrošnju“ 

Tekst odluke s predloženim amandmanima glasio bi: 
II. VRSTE POREZA 
Članak 2. 
Lokalni porezi jesu: 
1. porez na kuće za odmor. 
IV. PRIJENOS OVLASTI I NADLEŽNO POREZNO TIJELO 
Članak 4. 
Poslovi utvrđivanja, evidentiranja, nadzora, naplate i ovrhe poreza na kuće za odmor 
povjeravaju se Ministarstvu financija, Poreznoj upravi. 

 

Predlagač nije prihvatio amandmane pa se je prišlo glasovanju. Za amandmane su se izjasnila 

4 vijećnika, te je predsjednica Gradskog vijeća utvrdila da isti nisu prihvaćeni. Prišlo se je 

glasovanju za Prijedlog odluke. 

 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
4 SUZDRŽANA glasa 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
O D L U K U  

o porezima Grada Crikvenice 

/tekst Odluke Klasa: KLASA:410-01/23-01/02 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio/ 
 

 

 

TOČKA 4. Prijedlog odluke o paušalnom porezu za djelatnosti iznajmljivanja 

i smještaja u turizmu za Grad Crikvenicu  
 
Prijedlog odluke obrazložila je pročelnica Jasna Perhat i naglasila da je klub vijećnika SDP 
PGS dao slijedeći amandman: 
 
AMANDMAN 
U članku 2. Odluke predloženi iznos od 100,00 EUR zamjenjuje se iznosom od 45,79 EUR. 
/amandman je sastavni dio Zapisnika/ 
 
Klub trećeg bloka dao je slijedeći amandman: 
 
AMANDMAN 
U članku 2. Odluke predloženi iznos od 100,00 EUR zamjenjuje se iznosom od 55,00 EUR. 
/amandman je sastavni dio Zapisnika/ 
 
U raspravi su sudjelovali Dina Domijan i Branko Kleković, koji su i obrazložili date 
amandmane. 
 
Predlagač nije prihvatio amandmane. Prišlo se je glasovanju po amandmanima. 
Za amandman Kluba vijećnika SDP PGS izjasnilo se je 4 vijećnika ZA. 
Za amandman Kluba vijećnika Trećeg bloka izjasnilo se je 4 vijećnika ZA. 
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Predsjednica Gradskog vijeća utvrdila je da amandmani nisu prihvaćeni te je dala Prijedlog 
odluke na glasovanje. 
Vijećnici su glasovali kako slijedi 
6 glasova ZA 
4 SUZDRŽANA glasa 
4 glasa PROTIV 
 
Predsjednica je nakon provedenog glasovanja utvrdila da Prijedlog odluke o paušalnom 
porezu za djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u turizmu za Grad Crikvenicu nije prihvaćen. 
 

 

TOČKA 5. Prijedlog odluke o privremenoj zabrani i ograničenju građevinskih 

radova za 2024. godinu  
 

Prijedlog odluke obrazložio je pročelnik Mario Zubčić. 

Vijećnici su sa  
14 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli  
O D L U K U 

o privremenoj zabrani i ograničenju građevinskih radova za 2024. godinu  

(tekst Odluke KLASA:363-01/23-01/40 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

 

 

TOČKA 6. Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja „Sopaljska 

I-1“  

 
Prijedlog odluke obrazložila je pročelnica Vjekoslava Glavan. 

Vijećnici su sa  
14 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli  
O D L U K U 

 o izradi Urbanističkog plana uređenja „Sopaljska I-1“  

(tekst Odluke KLASA:350-01/23-01/05 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

 

 

TOČKA 7. Prijedlog Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana 

uređenja Jadranovo centar  
 

Prijedlog odluke obrazložila je pročelnica Vjekoslava Glavan. 

U raspravi su sudjelovali Ivan Smojver i Branko Kleković. 

 
Vijećnici su sa  
14 glasova ZA 
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0 SUZDRŽANIH glasova 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
O D L U K U  

o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Jadranovo centar  

(tekst Odluke KLASA:350-01/23-01/19 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 
 
 
KLASA: 024-02/23-01/26 
UR. BROJ:  2170-5-04/11-23-2 
Crikvenica, 14. prosinca  2023. 

 
 
Izvod iz Zapisnika pripremila 
Stručna referentica za pripremu  

sjednica Gradskog vijeća  

i kolegij gradonačelnika 

Dubravka Pobor 
  

         Predsjednica  Gradskog vijeća

  

 mr.sc. Vesna Car Samsa, dipl.ing. 

 

 

     


